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Aan het college van burgemeester en wethouders van Helmond, 
In het ED van 24 december 2009 valt te lezen dat de bestuurders van de gemeenten Eindhoven, Helmond, 
Best, Son en Breugel, Nuenen, Geldrop-Mierlo, Waalre en Veldhoven op 9 oktober op een werkconferentie 
(‘De Vonk’) hebben gesproken over een mogelijk nieuwe vorm van samenwerking. Dit heeft de SP verbaasd.  
Als de betrokken bestuurders (de burgemeesters) vinden dat er een serieus probleem is, en daar lijkt het op 
want ze organiseren een werkconferentie, waarom worden dan niet de gemeenteraden erbij betrokken, of in 
ieder geval geïnformeerd? 
Daarnaast is er reeds een regionale samenwerking, in de vorm van het SRE. De discussie over de 
organisatie, structuur en democratische legitimatie is nog niet zo heel lang geleden afgerond. Daar zijn 
volgens de SP nog steeds de nodige vraagtekens bij te zetten. Daarom zou het in onze ogen verstandig zijn 
de landelijke evaluatie van de samenwerkingsverbanden, de zogenaamde WGR+ gebieden, af te wachten.   
Daarom stelt de SP de volgende vragen aan het college van B&W:  
1. Waarom is de raad niet betrokken bij en geïnformeerd over de werkconferentie en de besprekingen over 

een mogelijke nieuwe samenwerking? 
2. Is het college bereid dit alsnog te doen? Is het college bereid het verslag van De Vonk, dat ook in het 

bezit is van het ED, te versturen aan de raad? Zo nee, waarom niet?  
3. Wat was het doel van de bijeenkomst en wat waren de uitkomsten? Zijn er al concrete afspraken 

gemaakt? Zo ja, welke?  
4. Waarom zijn de andere regiogemeenten van het SRE er niet bij betrokken?  
5. Hoe verhoudt deze beoogde samenwerking zich tot het SRE? En hoe verhoudt zich dit tot Brainport en 

Brabant Stad?  
6. Hoe zou de samenwerking er volgens het college uit moeten zien? Wat is het beoogde doel van de 

samenwerking?  
 
Namens de fractie van SP, 
Erik de Vries 
 
Antwoord college van burgemeester en wethouders: 
Naar aanleiding van uw bovengenoemde brief, delen wij u het volgende mede. 

1. Tijdens de vergaderingen van de raadscommissie algemene en bestuurlijke aangelegenheden op 16   
november 2009 en 14 december 2009  is door de  burgemeester kort mondeling verslag gedaan van 
een eerste  gedachtevorming binnen de bestuurscommissie Stedelijk Gebied om te komen tot 
intensievere vormen van samenwerking binnen het stedelijk gebied Eindhoven. Aanleiding voor de 
werkconferentie was een informele tussentijdse evaluatie van het BOR-convenant. 

2. Zowel de werkconferentie De Vonk alsmede het overleg van de burgemeesters van de acht 
gemeenten die gelegen zijn in het stedelijk hebben een informeel karakter gehad, Wij verkeren 
momenteel nog in een oriënterende fase waarin geen standpunten zijn ingenomen die wij aan de 
gemeenteraad kunnen voorleggen.  Wel is het onze intentie om in de komende tijd een 
strategienotitie aan de gemeenteraad aan te bieden om de toekomstig koers te bepalen op het vlak 
van gemeentelijke samenwerking. 

3. Doel van de bijeenkomst was om na te denken over de toekomst, kansen en bedreigingen van de 
regio Zuidoost Brabant en de betekenis daarvan voor de huidige samenwerkingsvorm in het stedelijk 
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gebied Eindhoven. De noodzaak wordt onderkend om over te gaan tot intensivering van de 
samenwerking zonder dat dat overigens al concreet is ingevuld. 

4. Inmiddels is een proces opgestart om ook bij de gemeenten in het landelijk gebied in Zuidoost 
Brabant te inventariseren welke samenwerkingsvormen bestaan en welke visie bestaat op de 
toekomst van de intergemeentelijke samenwerking. Vervolgens zal met de na 3 maart 2010 nieuw 
aantredende raden van  de gemeenten die samen het SRE vormen een discussie opgestart worden 
over een nieuwe Regionale Agenda voor de periode 2011-2014. Ook zal dit jaar een nieuwe 
takendiscussie gevoerd ter voorbereiding van de begroting 2011, waarbij rekening gehouden zal 
moeten worden met de komende bezuinigingen, die vermeld gaan worden in de meicirculaire van de 
beheerders van het gemeentefonds. 

5. Nu het gaat om verkennende besprekingen waarbij nog geen besluitvorming heeft plaats gehad over 
inhoud en vorm is het nog te vroeg om uitspraken te doen  over de verhouding met andere 
samenwerkingsvormen zoals het SRE. Brainport is een inhoudelijk ontwikkelingsprogramma met 
bedrijfsleven en onderwijs en Brabant Stad is een lobbyvorm van de vijf grote gemeenten en de 
provincie Noord-Brabant. Wij onderkennen de wens om bestuurlijke drukte vermijden, doch 
constateren dat in een aantal gevallen om inhoudelijke redenen bestuurlijke convergentie niet altijd 
gerealiseerd kan worden. 

6. In het vooruitzicht is gesteld  voor de tweede helft van 2010 een strategienotitie bestuurlijke 
samenwerking waarin inhoudelijk ingegaan zal worden op de gestelde vraag. Dan ook bestaat vanuit 
de regio een door het kabinet gevraagde integrale en samenhangende visie op Brainport 2020, die 
voor de zomer van 2010 moet worden toegezonden aan de Minister van Economische Zaken. 
Leidend is hierbij de inhoud van de beoogde samenwerking; de daarbij behorende vorm is volgend. 
Het is de insteek van ons college om in de komende tijd met grote regelmaat de raadscommissie 
algemene en bestuurlijke aangelegenheden te informeren over de tussentijdse ontwikkelingen. 

 
Burgemeester en wethouders van Helmond, 
De burgemeester,                    de secretaris, 
Drs. A.A.M. Jacobs.                 Mr. A.C.J.M. de Kroon. 
 


